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Pani Maria Ghmielnicka
Przewodn icząca Rady Miejskiej M ieroszowa

lnterpelacja

Dotvczv pozvskania środków z unii Europeiskiei- program polska cvfrowa,

W imieniu mieszkańców Gminy Mieroszow oraz własnym proszę o podjęcie działań
zmierzĄących do pozyskania środków z Unii Europejskiej w zakresie Programu Polska Cyfrowa
- obszary objęte wykluczeniem cyfrowym.
Jest to pienruszy krajowy program na lata 2014-2020 zatwierdzony 05.12.2014 r, pzez Komisję
Europejską,zktorego mozliwe będzie pozyskanie środków nadziałanie j/w, gdzie budzetwynosi
ponad 9 mld złotych.
Założenia programowe skierowane są przede wszystkim na zwiększenie dostępu do
szerokopasmowego internetu o wysokiej przepustowości oraz poprawienia i upowszechnienia e-
usług publicznych.

Moje wystąpienie na tym etapie realizacji w/w Programu jest o tyle istotne, iż obecnie wdrazane
będą szkolenia dla jego beneficjentów.

Uzasadnieniem dla wskazanej prośby jest brak mozliwości mieszkańców terenów wiejskich
naszej Gminy na kozystanie z internetu szerokopasmowego, z uwagi m.in, na połozenie
geograficzne danej miejscowości.
Uwazam, iz podjęcie działań uzasadnione jest dodatkowo wyrównywaniem szans mieszańców
wiejskich do miejskich, gdzie dostęp do internetu jest powszechniejszy.
Zapotrzebowanie na tego typu działania ze strony Gminy zgłaszane mi były podczas rozmów z
mieszkańcami Unisławia Sląskiego i Rybnicy Leśnej.

Proszę z uwagi na bezpośrednie zainteresowanie mieszkańców Gminy o zamieszczenie
niniejszej interpelacji wraz z pożniĄszą odpowiedzią na nią na stronie Biuletynu lnformacji
Pu bl icznej prowadzo nej przez G m i n ę M ieroszów,
Niezaleznie od powyzszego nadmieniam, że skan potwierdząący złożenie interpelacji
zamieszczony zostanie na stronie internetowej prowadzonej przez nasze sołectwo.
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